
PROTOKÓŁ NR 98 /2016 

posiedzenia Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 

z dnia 11 sierpnia 2016 roku, 

które odbyło się w sali nr 108 
Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godz. 10.10, zakończono o godz. 13.25 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1.Tomasz Kranc    - Starosta Wągrowiecki 

2. Michał Piechocki   - Wicestarosta  

3.Jacek Brzostowski   - Członek Zarządu Powiatu 

4.Robert Woźniak   - Członek Zarządu Powiatu 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
5. Andrzej Sebastyański   - Sekretarz Powiatu 

6. Przedstawiciele firmy PRO-INVEST 

7. Zbigniewa  Nowodworska  - p.o. dyrektora  Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Wągrowcu  

8. Aleksandra Wendland   - główna księgowa ZOZ w Wągrowcu  

9. Artur Skrętny    - kierownik sekcji techniczno- 

gospodarczej ZOZ w Wągrowcu 

10. Janusz Kamiński   - projektant 

11. Andrzej Gąsiorek   - dyrektor NZOZ  Rehat - Rehabilitacja 

12. Dariusz Przesławski   - kierownik Wydziału Architektury  

i Budownictwa   

13. Genowefa Gniadek   - inspektor w Wydziale Finansów 

14. Ewelina Szulc    - p.o. kierownika Wydziału Oświaty, 

Kultury i Sportu 

15. Karolina Gotowa   - podinspektor w Wydziale Spraw 

Obywatelskich  i Zdrowia 

16. Albert Jessa    - referent w Wydziale Organizacyjnym – 

protokolant 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu Wągrowieckiego nie brał udziału Członek 

Zarządu J. Springer. 

 

Porządek obrad Zarządu Powiatu: 

1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i przyjęcie 

porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu posiedzenia Zarządu z dnia 4 sierpnia 2016 roku. 

3. Informacja Starosty i Wicestarosty o działaniach między posiedzeniami 

Zarządu. 

4. Przedstawienie propozycji standaryzacji Szpitala Powiatowego w Wągrowcu.  



5. Omówienie sprawozdania nt. bieżącej sytuacji Szpitala Powiatowego 

w Wągrowcu. 

6. Przedstawienie informacji nt. projektu w sprawie przebudowy parkingów 

przy Zespole ds. Orzekania o Niepełnosprawności mieszczącym się 

w kompleksie ZSP Nr 1 w Wągrowcu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Linia elektroenergetyczna 110 kV 

Rogoźno-Wągrowiec”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 r.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia dochodów 

i wydatków budżetu powiatu wągrowieckiego na 2016 rok według 

szczegółowości klasyfikacji budżetowej. 

10. Uzgodnienie propozycji odpłatności za wynajem hali sportowej Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych w Gołańczy od dnia 01.09.2016 r.  

11. Uzgodnienie propozycji wysokości odpłatności za przygotowanie 

całodziennego wyżywienia w stołówce szkolnej oraz warunków korzystania 

ze stołówki szkolnej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Gołańczy. 

12. Przedstawienie informacji o przyznanych środkach rezerwy części 

oświatowej subwencji ogólnej z tytułu dofinansowania wyposażenia 

gabinetów profilaktyki zdrowotnej i pomocy przedlekarskiej oraz gabinetów 

stomatologicznych w szkołach/placówkach oświatowych. 

13. Rozpatrzenie możliwości udziału w konkursie pn. „Liderzy 25-lecia” 

organizowanego przez Ministra Rodziny, pracy i Polityki Społecznej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wydatków z wydzielonej części budżetu 

Powiatu Wągrowieckiego na 2017 r., zwaną kwotą budżetu obywatelskiego. 

15. Uwagi i wnioski. 

16. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu. 

 

Ad 1 
Odczytano i bez uwag przyjęto porządek posiedzenia Zarządu. 

 

Ad  2 
Bez uwag przyjęto protokół z posiedzenia Zarządu z dnia 4 sierpnia 2016 r. 

 

Ad  3 
Wicestarosta uczestniczył w:  

 

 dokonał wizytacji remontu ulicy i chodnika przy ulicy Bobrownickiej 

i ulicy Lipowej w Wągrowcu (termin oddania do użytku zgodnie z 

harmonogramem); 

 rozmawiał z dyrektorem ZSP nr 1 J. Berendtem na temat prac 

dokonanych przy ulicy Kcyńskiej i obserwował ich przebieg; 



 wizytował DPS-y w Gminie. 

 

Członek Zarządu R. Woźniak uczestniczył w:  

 

 zawodach konnych w Damasławku w dniu 6 sierpnia br.; 

 wręczył w imieniu Starosty Wągrowieckiego puchary uczestnikom 

zawodów piłki siatkowej i plażowej, które miały miejsce w niedzielę 

7 sierpnia br. na terenie OSiR w Wągrowcu. Zawody zorganizowało 

Towarzystwo Sportowe z Wągrowca.   

 

Ad 4 
Zarząd Powiatu zapoznał  się z propozycją standaryzacji Szpitala Powiatowego 

w Wągrowcu zaprezentowaną przez przedstawicieli firmy PRO – INVEST. 

W spotkaniu uczestniczyli również  Pani Z. Nowodworska - p.o. dyrektora  

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu, Pani A. Wendland  - Główna 

Księgowa ZOZ w Wągrowcu oraz  Pan A. Skrętny  - kierownik sekcji 

techniczno – gospodarczej ZOZ w Wągrowcu. Według słów jednego 

z dyrektorów, PRO – INVEST to grupa firm, która współdziała z samorządem 

w kwestii rozwoju inwestycji w szpitale, są to menagerowie projektów ich 

celem jest aby ich partner uzyskał dotację plus dodatkowy dochód z tego co ma 

teraz. Obecnie realizują projekt wspólnie ze Szpitalem Powiatowym 

w Ostrzeszowie. Największy projekt w jakim brali udział był na kwotę 

170 mln zł. W przypadku ZOZ w Wągrowcu istnieje obecnie duże ryzyko 

odnośnie inwestycji w rozbudowę szpitala, gdyż możemy nie udźwignąć 

przyszłych kosztów utrzymania. Proponują 3 pola rozwoju: 1) Blok operacyjny, 

2) Dostosowanie powierzchni łóżek (obrona liczby łóżek), 3) do realizacji 

w przyszłości to dobudowanie przed szpitalem skrzydła SOR, niepołączonego 

z resztą Szpitala. Według firmy PRO - INVEST istnienie SOR ma więcej 

minusów niż plusów. Dotyczy to kosztów jego utrzymania 

i dostosowania do wymagań państwowych lat 2017 i 2018. Poziom 

dofinansowania ze strony Państwa na SOR będzie zależał od kategorii w jakiej 

zostanie on umieszczony i od tego czy będzie lądowisko dla śmigłowca. 

Obecnie nie ma miejsca na lądowisko wokół terenu szpitala. Koszt budowy 

lądowiska to ok. 6 – 7 mln zł. Dodatkowe koszty roczne na utrzymanie 

lądowiska, jeżeli takie by powstało to ok. 1 mln zł. Należy dodać, że liczba 

lądowań byłaby niewielka skoro w Szpitalu Wojewódzkim jest takich lądowań 

11 rocznie. Aby SOR był rentowny należy osiągnąć II poziom 

SOR-owski, w innym przypadku będziemy musieli ponieść dodatkowe koszty  

w wysokości 50 tys. zł miesięcznie za istnienie SOR na I poziomie. „SOR jest 

problematyczny” i „ należy walczyć o realne rzeczy a nie o SOR”. Firma zaleca 

podniesienie standardu izby przyjęć i skupienie się na rozwoju naszej „perły” 

czyli Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym. Motywują to względami 

demograficznymi naszego społeczeństwa i rosnącym naciskiem Państwa na 



opiekę nad seniorami, poprzez rosnące dotacje na ten cel w przyszłym roku  

(za 1 miejsce opieki długoterminowej 12 – 17 tys. zł). ZOL należy rozbudować 

do 71 łóżek plus 5 do 6 łóżek jako rotacja (71 łóżek to gwarancja rentowności). 

Projektant z firmy PRO – INVEST stwierdził, że konieczna będzie nowa 

termomodernizacja i układ zarządzania energią dla obecnego budynku Szpitala 

aby spełnić normy Dyrektywy Energetycznej, na co można by uzyskać środki 

z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska. Na pytanie p. o. dyrektora ZOZ 

Z.  Nowodworskiej „czy wykonują dany projekt również technicznie (realizują 

inwestycję)?” Padła odpowiedź, że firma zarządza projektem a nie wykonuje go 

czy też realizuje: „ My nie będziemy budować my będziemy pilnować tych co 

budują”. Wynagrodzenie chcą otrzymywać za etapy zakończone sukcesem. 

„Jeżeli nie ma sukcesu, to brak wypłaty”.  

O godzinie 11.00 Starosta T. Kranc opuścił posiedzenie Zarządu razem 

z przedstawicielami firmy PRO – INVEST.  

Następuje dyskusja dotycząca wniosków po przedstawionej prezentacji firmy 

PRO – INVEST. Według p.o. dyrektora ZOZ Z. Nowodworskiej SOR to 

obciążenie dla Szpitali. Padają pytania ze strony Członka Zarządu R. Woźniaka 

„jaka będzie sytuacja Szpitala gdy nie będzie SOR?” jak również Wicestarosty 

M. Piechockiego i Członka Zarządu J. Brzostowskiego „ile karetek nie 

przyjedzie do Szpitala jeżeli nie będzie SOR?”. Ze strony przedstawicieli ZOZ 

w Wągrowcu padła odpowiedź, że część karetek przyjedzie a część pojedzie do 

tych szpitali gdzie są oddziały SOR. Główna Księgowa ZOZ przekazała również 

informację, że obecnie kontrakt z NFZ na SOR wynosi 2,5 mln zł 

a przynosi on 364 tys. zł strat w okresie półrocznym. P.o. dyrektora ZOZ           

Z. Nowodworska dodała, że w przypadku utrzymania SOR w pełni 

spełniającego standardy i budowy lądowiska w Durowie koszty wyniosą 

3.881.500 zł rocznie. Według Wicestarosty M. Piechockiego konieczna jest 

symulacja kosztów utrzymania SOR - u w stosunku do rozwoju izby przyjęć w 

Szpitalu (ale już bez SOR). Wyraził również obawy o nastroje mieszkańców w 

przypadku likwidacji SOR w ZOZ w Wągrowcu. P. o. dyrektora ZOZ Z. 

Nowodworska wskazała na konieczność przeprowadzenia rzetelnej reklamy 

społecznej na temat działania szpitala, aby mieć zaufanie mieszkańców oraz na 

rozwój opieki długoterminowej związanej z seniorami. 

O godzinie 11.25 na salę posiedzeń Zarządu Powiatu wrócił Starosta T. Kranc, 

postuluje o przemyślenie tego co usłyszano od przedstawicieli firmy PRO – 

INVEST i porównanie jej z wcześniejszą koncepcją przedstawioną przez firmę  

ProPOLIS, która według Niego jest również dobra. Wicestarosta M. Piechocki 

wskazał na problem z blokami operacyjnymi, który należy rozwiązać jak 

również kwestię posiadania odpowiedniej strategii i wiedzy w celu optymalnego 

rozwoju ZOZ w Wągrowcu. Starosta T. Kranc dodał, że należy przemyśleć czy 

ZOZ ma istnieć z SOR czy bez, a jest to sprawa pilna. Dodał, że również ZOL 

musi być gotowy w pierwszej połowie 2017 r., a reszta Szpitala do stycznia 

 2018 r., aby otrzymać kontrakt. Członek Zarządu J. Brzostowski stwierdził, „że 



pierwotny projekt rozwoju szpitala uważano za dobry a teraz, trzeba nasze 

zapędy wyhamować po tym co obecnie usłyszeliśmy”. Podsumowując Starosta 

T. Kranc stwierdził, że głównym celem jest uzyskanie kontraktu w 2018 r. oraz 

brak kar dla Szpitala do tego momentu. 
 

Koncepcja dostosowania Szpitala Powiatowego przygotowana przez firmę  PRO 

– INVEST, jest załącznikiem nr 1 do niniejszego protokołu. 

  

Ad 5 

Zarząd Powiatu zapoznał się ze sprawozdaniem nt. bieżącej sytuacji Szpitala 

Powiatowego w Wągrowcu: strata za I półrocze (do 30.06.2016) wynosi 

1.450.000 zł przy kosztach ogółem na poziomie 14.802.000 zł. Przychody to 

13.352.000 zł. Zadłużenie (zobowiązania wymagane) na 30.06.2016. wynosi 

507.000 zł. Kapitał własny ujemny to 1.618.000 zł  Przewidywane straty na 

koniec roku to 2.800.000 zł. Z tytułu kar dla Narodowego Funduszu Zdrowia za 

unieważnienie umowy zapłacono 521.000 zł i pozostało do zapłacenia 394.000 

zł. Nadwykonanie kontraktu z NFZ wynosi 419.000 zł, a  niewykonanie 

kontraktu to 151.000 zł. Szpital będzie domagał się od NFZ za nadwykonanie  

w latach 2013 – 2014, za tomograf komputerowy 130.000,00 zł. Sprawozdanie 

finansowe przedstawiła Pani A. Wendland - główna księgowa ZOZ  

w Wągrowcu.  

Następnie głos zabrała Pani Z. Nowodworska – p.o. dyrektora  Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Wągrowcu, przedstawiła sytuację związaną z wypadkiem 

drogowym z dnia 20 lipca br. w którym uczestniczyły 3 pojazdy w tym karetka 

pogotowia ze Szpitala Powiatowego w Wągrowcu. Po oględzinach i wycenie 

uszkodzeń, zdecydowano się na odwołanie do ubezpieczyciela pojazdu w tym 

przypadku do PZU, w celu uzyskania wyższego odszkodowania. Należy dodać, 

że wypadek powstał bez winy prowadzącego karetkę pogotowia. Pani p.o. 

dyrektora Z. Nowodworska zaleciła kupno nowej lub używanej karetki 

pogotowia o wyższym standardzie w miejsce tej, która brała udział w kolizji. 

Według zebranych przez Nią danych nowa karetka bez wyposażenia kosztuje 

270 tys. zł brutto, a używana VW Crafter z 2009 r. ok. 75 tys. zł (oferta z portalu 

allegro). Obecnie Szpital Powiatowy wynajmuje karetkę na koszt 

ubezpieczyciela płacąc tylko za zużyte paliwo.  

Pan A. Skrętny - kierownik sekcji techniczno-gospodarczej ZOZ w Wągrowcu, 

przedstawił szacunek kosztów (wg wzoru podanego przez Starostwo), jakie 

trzeba ponieść aby Szpital w Wągrowcu spełnił wymagane z dniem 1 stycznia 

2018 r. standardy.  Koszty te w przypadku Szpitala Powiatowego bez SOR 

(poniżej 100 łóżek w budynku głównym) to ok. 13.000.000 zł a z SOR to 

dodatkowo 3.880.000 zł więcej. 
 

O godzinie 12.00 Starosta T. Kranc opuścił posiedzenie Zarządu.  

 



Ad 6 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją nt. projektu w sprawie przebudowy 

parkingów przy Zespole ds. Orzekania o Niepełnosprawności mieszczącym się 

w kompleksie ZSP Nr 1 w Wągrowcu. Informacje przedstawił projektant 

Pan J. Kamiński przy udziale Pana A. Gąsiorka. Pan J. Kamiński chce zachować 

ciągłość chodnika przy dojściu do 3 wejść budynku  Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności. Szerokość chodnika przy jezdni ma wynieść 2 metry. 

Jezdnia manewrowa ma zostać zmniejszona o pół metra. Sugeruje On 

komunikację jednokierunkową (ciąg jednokierunkowy) jako najlepsze 

rozwiązanie. W kwestii dotyczącej jezdni, Członek Zarządu R. Woźniak zapytał 

czy jej szerokość musi wynosić 5,5 m. Pan J. Kamiński odpowiedział, że 

minimum to 5 m w przypadku komunikacji dwukierunkowej a w przypadku 

ciągu jednokierunkowego jest to minimum 3,5 m ale z parkingami skośnymi. 

Członek Zarządu R. Woźniak zawnioskował aby: szerokość jezdni zmniejszyć  

z 5,5 m do 5,0 m; utrzymać jednokierunkowość ruchu i utworzyć ukośne 

miejsca   parkingowe. Pan A. Gąsiorek przedstawił problem z roślinnością 

bezpośrednio przylegającą do budynku Zespołu ds. Orzekania o 

Niepełnosprawności. Roślinność ta wpływa na zawilgocenie ścian budynku 

więc prosi on Zarząd Powiatu o rozstrzygnięcie tej kwestii. Wicestarosta M. 

Piechocki zadał pytanie o wysokość krawężnika oddzielającego chodnik od 

jezdni. Pan A. Gąsiorek odpowiedział że maksymalnie może to być 2,0 cm 

wysokości dla bezproblemowego przemieszczania się osób na wózkach 

inwalidzkich. Zarząd Powiatu wyraził obawy, że przy tak niskim krawężniku 

parkujący samochodami mogą wjeżdżać na chodnik utrudniając komunikację 

pieszym. W kwestii wyróżnienia miejsc parkingowych od jezdni Członek 

Zarządu R. Woźniak zasugerował aby zrobić to za pomocą pojedynczych 

kolorowych kostek. Pan J. Kamiński stwierdził, że komunikacji sanitarnej nie 

można zmienić i musi być ona taka jak obecnie. Zasugerowano przycięcie 

przylegających żywopłotów dla lepszej widoczności. Członek Zarządu R. 

Woźniak wnioskował o zaproszenie Dyrektora ZSP nr 1 Pana  

J. Berendta na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu związane z tym tematem  

a Wicestarosta M. Piechocki wyartykułował potrzebę wypowiedzenia się Straży 

Pożarnej w kwestii omawianego projektu. 

 

Projekt przebudowy parkingów przy Zespole ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad 7 
Zarząd Powiatu jednomyślnie 3 za podjął uchwałę w sprawie uzgodnienia 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Linia 

elektroenergetyczna 110 kV Rogoźno-Wągrowiec”. 

Uchwałę przedstawił D. Przesławski, kierownik Wydziału Architektury  

i Budownictwa. 



Uchwała jest załącznikiem nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad 8 
Zarząd Powiatu jednomyślnie 3 za podjął uchwałę w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2016 r., w tym: 

M. Piechocki – za, 

J. Brzostowski – za, 

R. Woźniak – za. 

Uchwałę przedstawiła G. Gniadek, inspektor w Wydziale Finansów. 

Uchwała jest załącznikiem nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad 9 
Zarząd Powiatu jednomyślnie 3 za podjął uchwałę w sprawie zmiany uchwały 

 w sprawie ustalenia dochodów i wydatków budżetu powiatu wągrowieckiego 

na 2016 rok według szczegółowości klasyfikacji budżetowej, w tym: 

M. Piechocki – za, 

J. Brzostowski – za, 

R. Woźniak – za. 

Uchwałę przedstawiła G. Gniadek, inspektor w Wydziale Finansów. 

Uchwała jest załącznikiem nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad 10 
Zarząd Powiatu uzgodnił pozytywnie 3 za propozycję odpłatności za wynajem 

hali sportowej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Gołańczy od dnia 

01.09.2016 r.  

Informację o propozycji odpłatności przedstawiła E. Szulc p.o. kierownika 

Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu. 

Propozycja odpłatności jest załącznikiem nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Ad 11 
Zarząd Powiatu uzgodnił pozytywnie 3 za propozycję wysokości odpłatności za 

przygotowanie całodziennego wyżywienia w stołówce szkolnej oraz warunków 

korzystania ze stołówki szkolnej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 

w Gołańczy. 

Informację o propozycji odpłatności przedstawiła E. Szulc p.o. kierownika 

Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu. 

Propozycja wysokości odpłatności za wyżywienie oraz warunków korzystania 

ze stołówki szkolnej jest załącznikiem nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad 12 

Zarząd Powiatu wysłuchał informacji o przyznanych środkach rezerwy części 

oświatowej subwencji ogólnej z tytułu dofinansowania wyposażenia gabinetów 



profilaktyki zdrowotnej i pomocy przedlekarskiej oraz gabinetów 

stomatologicznych w szkołach/placówkach oświatowych. 

Informację przedstawiła E. Szulc p.o. kierownika Wydziału Oświaty, Kultury 

i Sportu. 

Informacja jest załącznikiem nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

O godzinie 12.52 Pan Starosta T. Kranc wrócił na posiedzenie Zarządu. 

 

Ad 13 
Zarząd Powiatu jednomyślnie, negatywnie 4 za rozpatrzył możliwość udziału 

w konkursie pn. „Liderzy 25-lecia” organizowanego przez Ministra Rodziny, 

Pracy i Polityki Społecznej. 

Informację o konkursie przedstawiła K. Gotowa podinspektor w Wydziale 

Spraw Obywatelskich i Zdrowia. 

 

Ad 14 
Zarząd Powiatu jednomyślnie 4 za podjął uchwałę w sprawie wydatków  

z wydzielonej części budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2017 r., zwaną kwotą 

budżetu obywatelskiego. 

W trakcie posiedzenia odbyło się głosowanie dotyczące sposobu liczenia głosów 

oddanych na złożony projekt, zgłoszony do finansowania z budżetu 

obywatelskiego. Zarząd Powiatu 2 głosami za Członka Zarządu 

J. Brzostowskiego i Członka Zarządu R. Woźniaka oraz 2 głosami 

wstrzymującymi się Starosty T. Kranca i Wicestarosty M. Piechockiego, 

utrzymał dotychczas istniejącą regulację, że liczone będą głosy bezpośrednie 

oddane za danym projektem. Decyzją tą Zarząd Powiatu przychylił się do 

stanowiska Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego. 

Uchwałę przedstawił Wicestarosta M. Piechocki. 

Uchwała jest załącznikiem nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad 15 
W ramach wniosków i uwag Starosta T. Kranc zapoznał Członków Zarządu 

z treścią artykułu redaktora K. Czapula zamieszczonego w Tygodniku 

Wągrowieckim na temat pracy Zarządu Powiatu i Rady Powiatu. Zdaniem 

Starosty T. Kranca należy zastanowić się nad odpowiednimi krokami jakie 

należy przedsięwziąć w odpowiedzi na ten obraźliwy artykuł. Starosta T. Kranc 

zasugerował również wykupienie artykułu w powyższym czasopiśmie 

przedstawiającego zasady wyboru dyrektora ZOZ w Wągrowcu. 

 

Zarządu Powiatu jednomyślnie 4 za, postanowił przyznać Nagrodę Herbu 

Powiatu Wągrowieckiego pp. K. Linetty, S. Cholewińskiemu, R. Nowakowi  

i B. Marciniakowi, których kandydatury zostały przedstawione na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu w dniu 4 sierpnia 2016 r. 



 

Ad 16 
Następne posiedzenie Zarządu, ustalono na dzień 18 sierpnia br. o godz. 10.00. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, posiedzenie Zarządu zakończono. 

 

               Protokołował 

     ____________________ 

                /A. Jessa/                                                    

 

                                                                                         Starosta Wągrowiecki   

                       __________________ 

                                            /Tomasz Kranc / 

                                                                            

                                                                           Wicestarosta 

                       __________________ 

                                            /Michał Piechocki / 

 

Jacek Brzostowski  __________________   

 

Jerzy Springer  __________________   

 

                                                      Robert Woźniak  ___________________ 

 


